
 

 

 
 
 
 
Nr. 131/2020 
 

PROCES – VERBAL 
 

 Încheiat azi, 16 aprilie 2020, cu ocazia ședinței extraordinare a Consiliului Local al 
Municipiului Sfântu Gheorghe, la care sunt prezenţi 21 membri, reprezentanţii satelor  
 Având în vedere prevederile art. 50 din Decretul nr. 195 din 16 martie 2020 privind 
instituirea stării de urgenţă pe teritoriul României; 
 Convocarea Consiliului Local al Municipiului Sfântu Gheorghe s-a făcut în 
conformitate cu prevederile art. 133 alin. (2) și art. 134 alin. (1) lit. a și alin. (4) din OUG 
nr. 57/2019 privind Codul administrativ prin Dispoziţia emisă de primarul Municipiului 
Sfântu Gheorghe, nr. 599/2020. Ședința se desfășoară prin sistemul de audioconferință 
STS. 
 La şedinţă participă, conform legii: Antal Árpád-András primarul Municipiului 
Sfântu Gheorghe, Sztakics Éva-Judit, Toth-Birtan Csaba viceprimarii Municipiului Sfântu 
Gheorghe, Kulcsár Tünde-Ildikó secretarul general al Municipiului Sfântu Gheorghe.  
 Domnul președinte de ședință DEBRECZENI LÁSZLÓ (lb.r): „Bună ziua!” 
 Domnul preşedinte de şedinţă dă citire listei consilierilor în vederea stabilirii 
prezenţei la şedinţă.  
 „Deci din totalul de 21 consilieri sunt prezenţi 21, deci putem să începem, avem 
prezenţă iarăşi 100%, 21 consilieri plus cei 2 reprezentanţi la Coşeni şi Chilieni sunt 
prezenţi, putem să începem pe partea de procedură a acestei şedinţe. Avem pe Ordinea de 
zi 5 proiecte de hotărâre, dacă are cineva de adăugat, de retras vă rog frumos să faceţi 
acuma.” 
 Doamna viceprimar SZTAKICS ÉVA-JUDIT (lb.r): „Eu am, aş vrea să propun 
D1 proiect de hotărâre pentru modificarea HCL 441/2017.” 
 Domnul președinte de ședință DEBRECZENI LÁSZLÓ (lb.r): „Mulţumesc 
frumos am notat.” 
 Domnul viceprimar TOTH-BIRTAN CSABA (lb.r): „Da şi eu am o propunere, un 
puct D2 privind prima înscriere a străzii Cânepei.” 
 Domnul președinte de ședință DEBRECZENI LÁSZLÓ (lb.r): „Bine, mulţumim 
frumos, altcineva, la diverse dacă vrea să se înscrie, să ia cuvântul în final. Deci nu s-a 
înscris nimeni la diverse. Bine, o să trebuiască să votăm cele 2 proiecte D1 D2 D, separat, 
aşa că începem votarea includerii pe Ordinea de zi a proiectului D1 propus de doamna 
Sztakics Éva. Se dă citire listei consilierilor care îşi exprimă votul. Domnul Ambrus 
Zsombor cum votaţi pentru D1...? Ambrus Zsombor nu votează.” 
 Domnul consilier BÁLINT IOSIF (lb.r): „DA” 

Domnul consilier COCHIOR ANDREI (lb.r): „DA” 
Domnul consilier COMĂNECI LIVIU-VASILE (lb.r): „DA” 
Domnul consilier CSATLÓS LÁSZLÓ (lb.r): „DA” 
Domnul consilier CSEREY ZOLTÁN MIHÁLY: (lb.m, lb.r): „DA” 
Domnul președinte de ședință DEBRECZENI LÁSZLÓ (lb.m, lb.r): „DA” 
Domnul consilier GHEORGHE ION (lb.r): „DA”  
Domnul consilier JÁNÓ MIHAIL (lb.m, lb.r): „DA” 



 

 

Domnul consilier JÓZSEF ÁLMOS-ZOLTÁN (lb.m): „DA”  
Domnul consilier KELEMEN SZILÁRD-PÉTER (lb.m, lb.r): „DA” 

Domnul consilier KOLCZA ISTVÁN (lb.r): „DA” 
Doamna consilier KONDOR ÁGOTA (lb.r): „DA” 
Doamna consilier MAGYAROSI IMOLA-PIROSKA (lb.m, lb.r): „DA” 

Doamna consilier PÂRVAN RODICA (lb.r): „DA” 
Doamna consilier SZÉKELY KINCSÖ (lb.m, lb.r): „DA” 
Doamna viceprimar SZTAKICS ÉVA-JUDIT (lb.m, lb.r): „DA” 
Domnul consilier TISCHLER FERENC (lb.m, lb.r): „DA”  
Domnul viceprimar TOTH-BIRTAN CSABA (lb.m, lb.r): „DA” 
Domnul consilier VAJNA LÁSZLO (lb.m, lb.r): „DA” 
Domnul consilier ZSIGMOND JÓZSEF (lb.m, lb.r): „Eu nu particip la D1, nu iau 

parte la nici un fel de votare în legătură cu D1.” 
 Domnul consilier AMBRUS ZSOMBOR: „M-am întors votez cu DA.” 
 Se votează cu 20 voturi, 1 consilier nu participă la vot (Zsigmond József) 
introducerea pe Ordinea de zi a punctului D1. 

Se dă citire listei consilierilor și aceștia își exprimă votul, toți consilierii votează cu 
”DA”. 

Se votează cu 21 voturi pentru, în unanimitate, introducerea punctului D2 pe 
Ordinea de zi 

Domnul președinte de ședință DEBRECZENI LÁSZLÓ (lb.r): „Deci am inclus pe 
Ordinea de zi, cu 20, respectiv 21 de voturi D1 şi D2, vă rog frumos atuncia să votăm 
Ordinea de completă cu 7 proiecte pe Ordinea de zi, iarăşi separat.” (se dă din citire listei 
consilierilor care votează Ordinea de zi) 
 Domnul consilier AMBRUS ZSOMBOR (lb.m, lb.r.): „DA” 
 Domnul consilier BÁLINT IOSIF (lb.r): „DA” 

Domnul consilier COCHIOR ANDREI (lb.r): „DA, toate 7.” 
Domnul consilier COMĂNECI LIVIU-VASILE (lb.r): „DA” 
Domnul consilier CSATLÓS LÁSZLÓ (lb.r): „DA” 
Domnul consilier CSEREY ZOLTÁN MIHÁLY: (lb.m, lb.r): „DA” 
Domnul președinte de ședință DEBRECZENI LÁSZLÓ (lb.m, lb.r): „DA” 
Domnul consilier GHEORGHE ION (lb.r): „DA”  
Domnul consilier JÁNÓ MIHAIL (lb.m): „DA” 
Domnul consilier JÓZSEF ÁLMOS-ZOLTÁN (lb.m): „DA”  
Domnul consilier KELEMEN SZILÁRD-PÉTER (lb.m, lb.r): „DA” 
Domnul consilier KOLCZA ISTVÁN (lb.r): „DA” 
Doamna consilier KONDOR ÁGOTA (lb.r): „DA” 
Doamna consilier MAGYAROSI IMOLA-PIROSKA (lb.m, lb.r): „DA” 

 Doamna consilier PÂRVAN RODICA (lb.r): „DA” 
Doamna consilier SZÉKELY KINCSÖ (lb.m, lb.r): „DA” 
Doamna viceprimar SZTAKICS ÉVA-JUDIT (lb.m, lb.r): „DA” 
Domnul consilier TISCHLER FERENC (lb.m, lb.r): „DA”  
Domnul viceprimar TOTH-BIRTAN CSABA (lb.m, lb.r): „DA” 
Domnul consilier VAJNA LÁSZLO (lb.m, lb.r): „DA” 
Domnul consilier ZSIGMOND JOZSEF (lb.m, lb.r): „DA, şi aş vrea să fac o 

declaraţie.”  
Se votează cu 21 voturi, în unanimitate, Ordinea de zi. 
Domnul președinte de ședință DEBRECZENI LÁSZLÓ (lb.m, lb.r): „Mulţumesc 



 

 

frumos, aş fi dorit să citesc, înainte de a intra în dezbaterea Ordinii de zi, doresc să vă 
supun atenției următoarele: potrivit art. 228 din OUG 57/2019 privind Codul administrativ, 
nu pot lua parte la deliberarea şi adoptarea hotărârilor consilierii care au un interes personal 
în problema supusă dezbaterii. Dacă sunt asemenea situaţii consilierii sunt obligaţi să 
anunţe înainte de începerea ședinței interesul personal pe care-l au în problema respectivă. 
Domnul consilier Zsigmond acum aveţi cuvântul. Domnul consilier Zsigmond nu doreşte 
să voteze la D1.” 

Domnul consilier ZSIGMOND JOZSEF (lb.m, lb.r): „Aşa este, nu particip la 
dezbatere la punctul D1 şi nici nu votez.” 

Domnul președinte de ședință DEBRECZENI LÁSZLÓ (lb.r): „Mulţumim 
frumos, şi chiar înainte, deci înainte să intrăm pe proiectele de hotărâre aş dori să votăm 
pentru şedinţa de astăzi, respectiv pentru toate şedinţele următoare care vor urma în acest 
sistem, modul de votare, respectiv doresc să propun ca modul de votare să fi identic cum a 
fost data trecută, respectiv să se prezinte fiecare iniţiator proiectele de hotărâre, nu votăm 
la finalul prezentării ci după terminarea prezentării tuturor proiectelor fiecare consilier va 
vota pe cele 7 sau câte vor fi în viitor proiecte 1-da, 2-nu, 3-mă abţin, cum doreşte şi 
fiecare consilier votează dintr-una toate proiectele de hotărâre. Aş dori atuncia să votăm 
acest mod de votare, iarăşi dar acuma cu menţiunea că o votăm şi pentru viitor ca să nu 
mai trebuiască să o votăm încă odată la şedinţa următoare.” 

Se dă citire listei consilierilor și aceștia își exprimă votul, toți consilierii votează cu 
”DA”. 

Se votează cu 21 voturi, în unanimitate, modalitatea de exprimare a votului. 
Domnul președinte de ședință DEBRECZENI LÁSZLÓ (lb.r): „Mulţumesc 

frumos, putem să începem şedinţa cu proiectele de hotărâre aflate pe Ordinea de zi, 
începem cu primul proiect de hotărâre şi-l rog pe domnul viceprimar Torh-Birtan Csaba să 
ne prezinte.” 

PUNCTUL I de pe Ordinea de zi: proiect de hotărâre pentru aprobarea modificării 
și completării Regulilor privind utilizarea temporară a locurilor publice în Municipiul 
Sfântu Gheorghe şi proceduri de evidenţiere a acestora, aprobate prin Hotărârea nr. 
351/2019 privind stabilirea impozitelor şi taxelor locale pe anul 2020. Prezintă: Toth-
Birtan Csaba, viceprimar 

Domnul viceprimar TOTH-BIRTAN CSABA (lb.r): „Bună ziua, Asociaţia 
Taximetriştilor Independenţi ”Şugaş” au solicitat reducerea sau anularea taxei de parcare 
pe care taximetriştii o plătesc pentru folosirea locurilor marcate pentru staţionarea 
taximetrelor, dat fiind faptul că din cauza stării de necesitate taximetriştii abia au clienţi, 
considerăm că este o cerere corectă şi propunem ca pe durata stării de urgenţă să nu fie 
aplicată această taxă pentru folosirea locurilor de staţionare a taximetrelor.” 

Domnul președinte de ședință DEBRECZENI LÁSZLÓ (lb.r): „Mulţumim 
frumos, am şi auzit un vot deja, dacă sunt intervenţii cu acest proiect de hotărâre. Între 
timp vreau să menţionez că comisia economică şi juridică a aprobat cu unanimitate, 
respectiv 7 şi 7 voturi acest proiect. Dacă sunt intervenţii?” 

Se votează cu 21 voturi pentru în unanimitate, HOTĂRÂREA NR. 130/2020. 
„Dacă nu, trecem la proiectul de hotărâre nr. 2 care ne este prezentat tot de domnul 

viceprimar Toth-Birtan Csaba.” 
PUNCTUL II de pe Ordinea de zi: proiect de hotărâre privind aprobarea încheierii 

unui Act adiţional la Contractul de închiriere nr. 33.955/2009 încheiat între Municipiul 
Sfântu Gheorghe şi BERTIS SRL. Prezintă: Toth-Birtan Csaba, viceprimar. 

Domnul viceprimar TOTH-BIRTAN CSABA (lb.r): „Societatea comercială Bertis 



 

 

a solicitat pe baza clauzei din Contractul încheiat pentru închirierea unei suprafeţe ca acest 
contract să fie sistat pe perioada, iarăşi pe perioada stării de urgenţă. Este vorba despre o 
suprafaţă de 2, în cartierul Simeria, celebrul Pub Bertis şi suntem de acord cu încheierea 
unui act adiţional care să notifice acest fapt.” 

Domnul președinte de ședință DEBRECZENI LÁSZLÓ (lb.r): „Mulţumim 
frumos, comisia economică şi comisia juridică a aprobat cu 7 respectiv 7 voturi pentru, 
adică a avizat acest proiect de hotărâre, dacă aveţi intervenţii în legătură cu acest proiect?” 

Se votează cu 21 voturi pentru în unanimitate, HOTĂRÂREA NR. 131/2020. 
„Dacă nu, trecem atuncia pe proiectul de hotărâre nr. 3 care ne este prezentat de 

domnul viceprimar Toth-Birtan Csaba.” 
PUNCTUL III de pe Ordinea de zi: proiect de hotărâre privind aprobarea 

documentațiilor cadastrale a unor terenuri din zona Őrkő, în vederea înregistrării în 
sistemul integrat de cadastru. Prezintă: Toth-Birtan Csaba, viceprimar. 

Domnul viceprimar TOTH-BIRTAN CSABA (lb.r): „Proiectul de hotărâre 
aprobă, supune aprobării prima înregistrare în sistemul integrat de cadastru prin alocarea 
unui singur număr cadastral, a 3 loturi de teren aflate în zona Orko, pe baza documentaţiei 
cadastrale întocmită de persoană fizică autorizată Lufy Vilmos, care este anexă la proiectul 
de hotărâre. Acest proiect de hotărâre ar reglementa situaţia juridică a unor terenuri pe care 
dorim să efectuăm lucrări în cadrul strategiei de dezvoltare a zonelor defavorizate în zona 
Őrkő.” 

Domnul președinte de ședință DEBRECZENI LÁSZLÓ (lb.r): „Mulţumim 
frumos, comisia economică şi comisia juridică a aprobat cu 7 respectiv 7 voturi, respectiv 
comisia de urbanism cu 6 voturi pentru. Dacă sunt intervenţii?” 

Se votează cu 21 voturi pentru în unanimitate, HOTĂRÂREA NR. 132/2020. 
„Dacă nu, trecem la proiectul de hotărâre nr. 4, ne prezintă tot domnul viceprimar  

Toth-Birtan Csaba.”  
PUNCTUL IV de pe Ordinea de zi: proiect de hotărâre privind aprobarea 

Documentației de Avizare a Lucrărilor de Intervenție pentru obiectivul de investiții 
“Actualizarea lucrărilor neexecutate și asigurarea utilităților la complex multifuncțional 
stadionul mic din Muncipiul Sfântu Gheorghe”. Prezintă: Toth-Birtan Csaba, viceprimar.  

Domnul viceprimar TOTH-BIRTAN CSABA (lb.r): „În cazul investiţiei la 
construcţia complexului multifuncţional al stadionului mic, anul trecut din cauza 
Ordonanţei nr. 114 dacă bine îmi amintesc, pe care am reglementat recalcularea salariului 
minim ramura de construcţii a trebuit să reziliem contractul, întrucât recalcularea devizului 
general al lucrării a dus  la o sumă care din punct de vedere al legislaţiei de achiziţii 
publice, nu putea fi aprobat prin act adiţional, a depăşit pragul la care se poate actualiza 
valoarea lucărilor. Din acest motiv a fost nevoie de întocmirea unei expertize, care 
expertiză este parte a acestui proiect de hotărâre şi care determină stadiul exact al lucrărilor 
care au fost efectuate pe baza proiectului vechi şi determină şi lucrările care au rămas de 
executat pentru care vor trebui să se încheie alte contracte. În afară de acest fapt se mai 
propun şi nişte modificări necesare la utilităţile de apă, electricitate şi încălzire, se mai 
propune construirea unui zid de sprijin spre blocurile din strada Tineretului, respectiv 
minime modificări arhitecturale la cele 3 clădiri. În urma expertizei şi a proiectului de 
completare s-a întocmit şi devizul general al lucrărilor de executat care totalizează 
11.194.570,16 lei inclusiv TVA. După adoptarea acestei hotărâri, pentru această lucrare va 
trebui să organizăm o nouă licitaţie şi găsim un execuntant pentru finalizarea lucrărilor. 
Multţumesc.” 

Domnul președinte de ședință DEBRECZENI LÁSZLÓ (lb.r): „Mulţumim 



 

 

frumos, este o veste foarte bună, comisia economică şi comisia juridică a avizat cu 7 şi 
respectiv 7 voturi, comisia de urbanism cu 6 voturi pentru a avizat prezentul proiectul de 
hotărâre. Dacă sunt intervenţii?” 

Se votează cu 21 voturi pentru în unanimitate, HOTĂRÂREA NR. 133/2020. 
„Dacă nu, atuncia proiectul de hotărâre nr. 5, ne este prezentat de doamna 

viceprimar Sztakics Éva-Judit.” 
PUNCTUL V de pe Ordinea de zi: proiect de hotărâre privind stabilirea situațiilor 

de acordare a ajutoarelor de urgență. Prezintă: Sztakics Éva-Judit, viceprimar. 
Doamna viceprimar SZTAKICS ÉVA-JUDIT (lb.m, lb.r): „Ultima dată în 2006 

am reglementat procedura de acordare a ajutoarelor de urgenţă a familiilor şi persoanelor 
aflate în situaţii deosebite, acuma este cazul să explicităm puţin aceste situaţii, şi am 
concretizat acele cazuri, 11 la număr, când putem trece la acordarea de ajutoare de urgenţă, 
printre care desigur şi acordarea şi distribuirea unor pachete de alimente, igienă, după caz, 
pe perioada stărilor de urgenţă, epidemii sau în cazul oricărei situaţii deosebite.” 

Domnul președinte de ședință DEBRECZENI LÁSZLÓ (lb.r): „Mulţumim 
frumos, comisia economică şi comisia juridică a aprobat cu 7 respectiv 7 voturi pentru 
proiectul, comisia de socială a avizat cu 6 voturi pentru. Dacă sunt intervenţii?” 

Doamna consilier PÂRVAN RODICA (lb.r): „Eu aş vrea să întreb, deci sunt 11 
cazuri, atâta, pentru tot oraşul.” 

Doamna viceprimar SZTAKICS ÉVA-JUDIT (lb.m, lb.r): „11 situaţii în care se 
pot...” 

Doamna consilier PÂRVAN RODICA (lb.r): „11 situaţii, pardon.” 
Doamna viceprimar SZTAKICS ÉVA-JUDIT (lb.m, lb.r): „Da”  
Doamna consilier PÂRVAN RODICA (lb.r): „Păi 11 situaţii înseamnă câte 

persoane, câte familii?” 
Doamna viceprimar SZTAKICS ÉVA-JUDIT (lb.m, lb.r): „Deci, doamna Pârvan 

aţi citit materialul?” 
Doamna consilier PÂRVAN RODICA (lb.r): „Da” 
Doamna viceprimar SZTAKICS ÉVA-JUDIT (lb.m, lb.r): „No, atuncia, dacă 

doriţi atunci eu pot să....” 
Domnu primar ANTAL ÁRPÁD-ANDRÁS (lb.r): „Dacă îmi permiteţi, 11 tipuri 

de cazuri.” 
Doamna consilier PÂRVAN RODICA (lb.r): „Da, că n-am putut să intervin la 

comisie, şi de asta întreb, deci 11 tipuri de cazuri. De când pot beneficia, de când pot 
deveni beneficiari?” 

Doamna viceprimar SZTAKICS ÉVA-JUDIT (lb.m, lb.r): „În permanenţă” 
Doamna consilier PÂRVAN RODICA (lb.r): „În permanenţă, bine, mulţumesc.” 
Se votează cu 21 voturi pentru în unanimitate, HOTĂRÂREA NR. 134/2020. 
„Domnul președinte de ședință DEBRECZENI LÁSZLÓ (lb.r): „Mulţumim 

frumos, trecem la proiectul introdus D1 şi iniţiat de doamna Sztakics Éva-Judit.” 
PUNCTUL D1 de pe Ordinea de zi: proiect de hotărâre pentru modificarea HCL 

nr. 441/2017 privind aprobarea documentației de avizare a lucrărilor de intervenții pentru 
obiectivul de investiții „Reamenajarea, restaurarea imobilului educațional situat pe str. 
Gábor Áron nr. 18 Municipiul Sfântu Gheorghe. Prezintă viceprimar: d-na Sztakics Éva-
Judit. 

Doamna viceprimar SZTAKICS ÉVA-JUDIT (lb.r): „Deci dorim să modificăm 
HCL 441/2017 adică Documentaţia de avizare a lucrărilor de intervenţie pentru obiectivul 
de investiţii Reamenajarea, restaurarea imobilului educaţional de pe Gábor Áron nr. 18 şi 



 

 

să aprobăm documentaţia tehnică, faza proiect tehnic pentru completarea proiectului. 
Această hotărâre este necesară din 2 considerente, în primul rând dorim să actualizăm 
devizul general în ceea ce priveşte valoarea dotărilor şi echipamentelor care a fost revizuit 
şi în 3 ani am constatat că valoarea dotărilor a crescut cu aproximativ 15%, deci înainte de 
achiziţie publică ar trebui să actualizăm ca să putem cumpăra acele dotări de care dintr-
adevăr au nevoie învăţătoarele, copii şcoala şi să păstrăm calitatea concepută la început. 
Apoi din 2 considerente trebuie completat proiectul în sine, deja suntem în faza proiect 
tehnic şi execuţie însă datorită cerinţelor PSI au intervenit modificări la nivelul lucrărilor 
de arhitectură, aceia este una din cauză şi a doua cauză având în vedere că imobilul a fost 
nefolosit pe o perioada mai îndelungată şi elementele sistemului de încălzire au corodat 
este necesară şi schimbarea acestora şi înlocuirea întregului sistem în toate corpurile de 
clădire care sunt în acest proiect, adică C1, C3 şi  C7. Iniţial proiectul prevedea numai 
schimbarea centralei termice nu şi a elementelor sistemului de încălzire dar acuma după 
cum am prezentat a devenit imperios necesară şi actualizarea, printr-o completare putem 
rezolva să avem dintr-adevăr o investiţie care n-o să regretăm după aceia.” 

Domnul președinte de ședință DEBRECZENI LÁSZLÓ (lb.r): „Mulţumim 
frumos, comisia economică a avizat cu 7 voturi pentru, respectiv comisia juridică a avizat 
cu 6 voturi pentru, consilierul Zsigmond József nu a participat la vot şi la dezbatere. Dacă 
sunt intervenţii cu acest punct, la acest proiect?” 

Se votează cu 20 voturi pentru, 1 consilier nu a participat la vot (Zsigmond József) 
HOTĂRÂREA NR. 135/2020. 

„Dacă nu atuncea rog pe Toth-Birtan Csaba să ne prezinte proiectul de hotărâre 
D2.” 

PUNCTUL D2 de pe Ordinea de zi: proiect de hotărâre privind aprobarea 
întabulării în domeniul public al Municipiului Sfântu Gheorghe a străzii Cînepei. Prezintă 
dl. viceprimar: Toth-Birtan Csaba. 

Domnul viceprimar TOTH-BIRTAN CSABA (lb.r): „Str. Cânepii este evidenţiat 
în inventarul domeniului public al Municipiului Sfântu Gheorghe, dar nu a fost întabulat. 
În urma execuţiei documentaţiei cadastrale de identificare executat de inginer Lufy Vilmos 
prin acest proiect de hotărâre solicităm întabularea cu modalitatea de primă întabulare în 
domeniul public al imobilului numit strada Cânepei.” 

Doamna consilier PÂRVAN RODICA (lb.r): „Asta unde este, strada Cânepii?” 
Domnul viceprimar TOTH-BIRTAN CSABA (lb.r): „În zona Őrkő.” 
Se votează cu 21 voturi pentru în unanimitate, HOTĂRÂREA NR. 136/2020. 
Domnul președinte de ședință DEBRECZENI LÁSZLÓ (lb.r): „Domnul doctor 

Sipos stă acolo. Bine, mulţumim frumos, comisia economică şi comisia juridică a avizat cu 
7 voturi, respectiv 7 voturi pentru, comisia de urbanism a avizat cu 6 voturi pentru. Dacă 
sunt intervenţii la acest proiect de hotărâre. Dacă nu atuncea vă propun să începem 
procesul de votare în ordinea bine cunoscută.” 

Domnul consilier AMBRUS ZSOMBOR (lb.r): „1-DA, 2-DA, 3-DA, 4-DA, 5-
DA, D1-DA, D2-DA.” 

Domnul consilier BÁLINT IOSIF (lb.r): „1-DA, 2-DA, 3-DA, 4-DA, 5-DA, D1-
DA, D2-DA.” 

Domnul consilier COCHIOR ANDREI (lb.r): „Proiectul 1, 2, 3, 4, 5-DA, D1-2-
DA.” 

Domnul consilier COMĂNECI LIVIU-VASILE (lb.r): „1-DA, 2-DA, 3-DA, 4-
DA, 5-DA, D1-DA, D2-DA.” 

Domnul consilier CSATLÓS LÁSZLÓ (lb.r.) „1-DA, 2-DA, 3-DA, 4-DA, 5-DA, 



 

 

D1-DA, D2-DA.” 
Domnul președinte de ședință DEBRECZENI LÁSZLÓ (lb.r): „1-DA, 2-DA, 3-

DA, 4-DA, 5-DA, D1-DA, D2-DA.” 
Domnul consilier GHEORGHE ION (lb.r): „1-DA, 2-DA, 3-DA, 4-DA, 5-DA, 

D1-DA, D2-DA.” 
Domnul consilier JÁNÓ MIHAIL (lb.r): „1-DA, 2-DA, 3-DA, 4-DA, 5-DA, D1-

DA, D2-DA.” 
Domnul consilier CSEREY ZOLTÁN MIHÁLY: (lb.r) „1-DA, 2-DA, 3-DA, 4-

DA, 5-DA, D1-DA, D2-DA.” 
Domnul consilier JÓZSEF ÁLMOS-ZOLTÁN (lb.r): „Proiectele 1, 2, 3, 4, 5-DA, 

D1, D2-DA.” 
Domnul consilier KELEMEN SZILÁRD-PÉTER (lb.r): „1-DA, 2-DA, 3-DA, 4-

DA, 5-DA, D1-DA, D2-DA.” 
Domnul consilier KOLCZA ISTVÁN (lb.r): „1-DA, 2-DA, 3-DA, 4-DA, 5-DA, 

D1-DA, D2-DA.” 
Doamna consilier KONDOR AGOTA (lb.r): „1-DA, 2-DA, 3-DA, 4-DA, 5-DA, 

D1-DA, D2-DA.” 
Doamna consilier MAGYAROSI IMOLA-PIROSKA (lb.r): „1-DA, 2-DA, 3-DA, 

4-DA, 5-DA, D1-DA, D2-DA.” 
Doamna consilier PÂRVAN RODICA (lb.r): „1-DA, 2-DA, 3-DA, 4-DA, 5-DA, 

D1-DA, D2-DA.” 
Doamna consilier SZÉKELY KINCSÖ (lb.r): „1-DA, 2-DA, 3-DA, 4-DA, 5-DA, 

D1-DA, D2-DA.” 
Doamna viceprimar SZTAKICS ÉVA-JUDIT (lb.r): „1-DA, 2-DA, 3-DA, 4-DA, 

5-DA, D1-DA, D2-DA.” 
Domnul consilier TISCHLER FERENC (lb.r): „1-DA, 2-DA, 3-DA, 4-DA, 5-DA, 

D1-DA, D2-DA.” 
Domnul viceprimar TOTH-BIRTAN CSABA (lb.r): „1-DA, 2-DA, 3-DA, 4-DA, 

5-DA, D1-DA, D2-DA.” 
Domnul consilier VAJNA LÁSZLO (lb.r): „1-DA, 2-DA, 3-DA, 4-DA, 5-DA, D1-

DA, D2-DA.” 
Domnul consilier ZSIGMOND JOZSEF (lb.m, lb.r): „1-DA, 2-DA, 3-DA, 4-DA, 

5-DA, D1-nu particip, D2-DA.” 
Domnul președinte de ședință DEBRECZENI LÁSZLÓ (lb.r): „Mulţumesc 

frumos, toate cele 7 proiectele aflate pe Ordinea de zi, au fost aprobate, primele 5 respectiv 
D2 cu unanimitate de voturi 21 de voturi D1 cu 20 de voturi. Neavând înscrişi la diverse, 
închidem şedinţa de astăzi, vă mulţumesc pentru participare şi pentru operativitate. 
Mulţumesc frumos, o zi frumoasă în continuare, la revedere.” 

 
 Prezentul Proces-verbal s-a încheiat într-un singur exemplar, care se 

păstrează la dosarul ședinței, în arhiva Primăriei Municipiului Sfântu Gheorghe, județul 
Covasna şi a fost adoptat în cadrul ședinței extraordinare a Consiliului Local din data de 16 
iulie 2020. 
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